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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan tervezik a valóságban biztosítani a megfelelő 
színvonalú ügyeletet?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Az  újabb  egészségügy  átalakítását  célzó  tervezet  szerint  a  teljes  háziorvosi  ügyeleti  rendszer
átalakításra kerülne, mely szerint a jövőben országosan 81 járásnak lenne 102 ügyeleti központja, a
mostani csaknem 300 helyett. Továbbá megyénként 3-4 úgynevezett Járási Sürgősségi Alapellátási
Központ működne.

Az új rendben a háziorvosok nyolctól délután négyig a rendelőikben dolgoznának, majd négytől
este tízig, illetve hétvégén és ünnepnapokon lennének beoszthatóak a járási egészségközpontokba
ügyelni.

 

Ezzel kapcsolatban kérem, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Hogyan tervezik a valóságban biztosítani a megfelelő színvonalú ügyeletet az orvoshiány 
és a magas háziorvosi átlagéletkor ellenére?

2. Hogyan jutnak el a betegek az ügyeleti központokba a távolabbi településekről? Növelik-e 
a szállítószolgáltatások, betegszállítók számát?

3. Hogyan tervezik megoldani, hogy az ügyeleti helyeken ne alakuljon ki tumultus, tömeges, 
hosszú várakozás, ami a betegek számára megterhelő lehet az utazáson és a fertőzések 
nagyobb arányú terjedésén túl?

 
Segítő együttműködését előre is köszönjük.
Budapest, 2022. november 10.
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